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Ämne: Lantbruksminister Sven-Erik Buchts gränser för skogsbruket 
  
Hej Matilda! 
  
"Regeringen bedriver en hållbar skogspolitik" säger lantbruksminister Sven-Erik Bucht i en 
debattartikel i Piteå-Tidningen den 23.2. Men det råder ingen tvekan om att han hyllar den svenska 
skogsbruksmodellen med kalhygge, markberedning och trädplantager. Inte ett ord om mångfald eller 
naturvård, bara råvara och produktion. 
  
http://www.pt.se/opinion/debatt/ta-tillvara-pa-skogens-potential-9093112.aspx 
  
I hans artikel finns inget utrymme för Miljöpartiets eller Vänsterns mer återhållsamma synpunkter 
på  skogen, "det gröna guldet".  Vi naturvårdare beskylls ofta av skogsnäringen för att vara 
skogsbruksmotståndare. Återigen: det är vi inte. Vad vi däremot har som målsättning är 
skogsbruksmodeller som är mindre hårdhänta än kalhyggesbruket samt att ca 20 procent av den 
produktiva skogsmarken får ett formellt skydd - blir livsrum - för att säkerställa skogens mångfald. 
Något som Sverige även åtagit sig. 
  
All erfarenhet visar att stora, vinstdrivande företag som skogsbolag, gruvnäring och vindkraft inte 
själva kan sätta gränserna för sin verksamhet. Det måste andra göra. Kan Sven-Erik Bucht det? 
  
Filmklippet visar skogsbruket på Storön i Storavan i södra Norrbotten där SCA, allmänningen och 
Sveaskog tagit för sig. Bilderna är tagna i augusti 2014 av Björn Olin. 
Är det så här vi vill ha det? 
  
http://vimeo.com/115214488 
  
Vänliga hälsningar 
  
Björn Mildh, ideell naturvårdare  medlem i Skydda Skogen och Naturskyddsföreningen 


